
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XVI/2020 

XVI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 30 stycznia 2020 r.  

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:09 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin, powiedział, 

że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na żywo i rejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk a wersja archiwalna dostępna jest w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 15 Radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada 

Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przywitał wszystkich obecnych,  powiedział 

że porządek obrad Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi i zapytał czy są wnioski  

o wprowadzenie zmian. 

 

Burmistrz Tułowic Andrzej Wesołowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych 



składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

Argumentując konieczność podjęcia uchwały wszczętym postępowaniem nadzorczym wobec 

uchwały nr XIV/73/19 w związku z powtórzeniem w niej zapisów ustawowych, dodając że 

wprowadzone zmiany nie mają wpływu na sytuację nauczycieli oraz wysokość dodatków. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie w sprawie zmiany porządku 

obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty i odczytał 

zmieniony porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku 

obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XVI sesji został zmieniony. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy z dnia 16 grudnia 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali w 

terminie i zgodnie ze statutem, zapytał czy ktoś z Radnych ma uwagi do protokołu. 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu z XV Sesji Rady Gminy z dnia 16 grudnia 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół z XV sesji został 

przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy z dnia 16 grudnia 

2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie i zgodnie ze statutem. Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy z dnia 16 grudnia 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdzi, że protokół z posiedzenia Komisji 

został zatwierdzony jednogłośnie. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Tułowice oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji 

przez Panią Kingę Chodorowską. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Tułowice oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 



 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz. 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/85/2020 została podjęta jednogłośnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu świadczenia 

usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że nad projektem uchwały Radni 

dyskutowali na posiedzeniu Komisji, Regulamin został szczegółowo omówiony i w wyniku 

tej dyskusji zostały wprowadzone drobne zmiany techniczne, które nie wpływają na wartość 

merytoryczną uchwały. 

Przewodniczący przedstawił zaproponowane i zaaprobowane przez Radę zmiany. 

 

Radny Krzysztof Ptak stwierdził, że nie bardzo rozumie tematu aplikacji, zapytał, czy aby 

oddać odpady do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych trzeba mieć aplikację  

i jak z tym poradzą sobie starsi mieszkańcy. 

Na co uzyskał odpowiedź, że to obsługa PSZOK będzie używała aplikacji. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski odpowiedział, że w najbliższy poniedziałek zbiera się 

zespół z udziałem Dyrektora ZGKiM-u, który przystąpi do opracowania szczegółowego 

regulaminu doprecyzowującego wszystkie kwestie. 

 

Radny Krzysztof Ptak stwierdził, że dyrektor ZGKiM jest osobą kompetentną i to właśnie 

jemu powinno się oddać pod rozwagę organizację PSZOK-u. 

 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Jacek Sulikowski doprecyzował, 

iż korzystanie z aplikacji to jedna z opcji branych pod uwagę, stwierdził również, że 

zatwierdzenie za pomocą uchwały jednego konkretnego sposoby ewidencjonowania odpadów 

blokuje możliwość wprowadzania koniecznych zmian i wydaje mu się, że te kwestie  mogą 

być zawarte w Regulaminie wprowadzanym Zarządzeniem Burmistrza. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 



w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu świadczenia usług przez punkt 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych, wraz ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz. 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/86/2020 została podjęta jednogłośnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik lub worek. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu 

Komisji przez Panią Barbarę Nowak. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub 

worek.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/87/2020 została podjęta jednogłośnie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunki i tryb składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 



Przewodniczący powiedział, że również projekt tej uchwały został przedstawiony na 

posiedzeniu Komisji przez Panią Barbarę Nowak. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunki i tryb składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/88/2020 została podjęta jednogłośnie. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji 

przez Panią Ewę Ziubrzycką-Bień Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 



Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/89/2020 została podjęta jednogłośnie. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

poszczególnych stopni awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze 

stosunku pracy. 

Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Romana Kopija o odczytanie 

projektu uchwały wprowadzonej do porządku obrad na wniosek Burmistrza Andrzeja 

Wesołowskiego. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu przystąpiono do glosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/92/2020 została podjęta jednogłośnie. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych Rady Miejskiej  

w Tułowicach i sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że zmiana jest konieczna, szczególnie 

chodzi o dietę Przewodniczącego, a projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych Rady Miejskiej  

w Tułowicach i sołtysów. 



 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/90/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie 

Planów Pracy Komisji na 2020 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych Krzysztof Chodorowski, Przewodniczący Komisji Spraw 

Społecznych Michał Luty oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytali 

Plany Pracy reprezentowanych Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady na 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVI/91/2020 została podjęta jednogłośnie. 

13. Informacja Sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w IV kwartale 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił sołtysów o przedstawienie informacji 

dotyczących spraw sołeckich. 

 

Sołtys Goszczowic Andrzej Pochopień przedstawił prezentację dotyczącą spraw sołeckich  

w IV kwartale 2019 r. dziękując Burmistrzowi za wspieranie wszelkich przedsięwzięć, 

zaangażowanie oraz znakomitą współpracę. 

W związku z nieobecnością Sołtys Ligoty, Radny Krzysztof Chodorowski odczytał 



sprawozdanie z działań Sołtys i Rady Sołeckiej, wskazując szczególnie na zrealizowany  

w tym okresie, w całości z funduszu sołeckiego remont budynku świetlicy wiejskiej oraz 

organizację mikołajek dla dzieci.  

Sołtys Skarbiszowic Agnieszka Zawadzka wspominając min. obchody rocznicy postawienia  

i poświęcenia Krzyża na pamiątkę przesiedlenia mieszkańców, podziękowała Dyrektorowi 

Zespołu Szkół w Tułowicach za wyrażenie zgody na pełnienie przez uczniów warty 

honorowej przy Tablicy Pamiątkowej. Przedstawiła przygotowane slajdy z innych wydarzeń 

w Sołectwie. 

Sołtys Szydłowa Lucyna Makuch odczytała informację o działaniach mieszkańców  

w IV kwartale 2019 r. informując min. o zbiórce złomu, z którego dochód będzie  

przeznaczony na wykonanie nowego ogrodzenia cmentarza oraz powiedziała o organizacji 

przez młodzież zabawy sylwestrowej. 

Sołtys Tułowic Małych Beata Nadybska poinformowała o zakupie nowych urządzeń na 

siłowni zewnętrznej i organizacji zabawy andrzejkowej oraz spotkania tematycznego dla 

dzieci, równocześnie dziękując sponsorom za wsparcie organizacji tych imprez. 

 

14. Informacja z działalności Komisji Rady za IV kwartał 2019 r. 

 

Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach w IV kwartale 2019 r. 

przedstawili Przewodniczący poszczególnych Komisji: 

 

1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Jan Bojkowski, 

2. Komisja Spraw Społecznych – Radna Anna Sokulska, 

3. Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Przewodniczący Krzysztof Chodorowski, 

4. Komisja Rewizyjna Przewodniczący Krzysztof Ptak. 

 

 

15. Informacja z działalności Rady za IV kwartał 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił prezentację zawierającą statystykę 

działalności Rady w VI kwartale 2019 r., odczytał wartości wykonania planu dziękując 

wszystkim wspierającym i zaangażowanym w prace Rady. 

 

 

16. Informacja o sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę Tułowice za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że informacja o wynagrodzeniach 

nauczycieli została przedstawiona na posiedzeniu Komisji przez Skarbnik Gminy Bożenę 

Gąskę. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o spotkaniach odbytych w okresie 

międzysesyjnym, min. otwarciu przejścia dla pieszych oraz odbiorze końcowym Sali 

Widowiskowej. Wspomniał o rozmowach z właścicielem zagrażającej bezpieczeństwu posesji 

w Szydłowie i uzyskanej od niego informacji o poczynionych zabezpieczeniach. Powiedział o 



włączeniu Tułowickiej Jednostki OSP do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. 

Burmistrz pogratulował Frédéricowi Coppinowi zwycięstwa w turnieju tenisa stołowego, 

który odbył się 18 stycznia w Skarbiszowicach, wyrażając nadzieję na kontynuowanie 

organizacji takiej imprezy. Wspomniał również o wizycie na posiedzeniu Komisji Rady 

przedstawicieli Wojskowej Komendy Uzupełnień, a także o tym, iż został zakończony projekt 

budowy obwodnicy Ligoty oraz o innych spotkaniach w których uczestniczył od ostatniej 

sesji. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że sprawozdanie z pracy Rady, wiąże 

się ze sprawozdaniem Burmistrza, bowiem wiele ich punków się powiela. Stwierdził, że  

w tym roku najważniejszą imprezą była Orkiestra Świątecznej Pomocy, która odbyła się  

w nowo wyremontowanej Sali i wyraził nadzieję, że Sala Widowiskowa będzie służyła 

wszystkim mieszkańcom. 

Poruszył problem wzrostu opłaty za odbiór odpadów oraz potrzebę uświadamiania 

mieszkańców o konieczności segregacji, a co za tym idzie edukacji w tym temacie. 

Wspomniał o nowo powstałym placu zabaw na osiedlu mieszkaniowym oraz planach jego 

rozbudowy w ramach programu Otwartych Stref Aktywności. 

Powiedział o uczestnictwie w 75 rocznicy wyzwolenia Obozu Jenieckiego w Łambinowicach.  

 

19. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o wniosku złożonym przez Radnego   

Krzysztofa Mroza. 

Radny Krzysztof Mróz powiedział, że wielu mieszkańców odprowadza podatki do miejsca 

swojego zameldowania, a jednak zamieszkując na terenie Gminy Tułowice korzysta  

z infrastruktury oraz innych dobrodziejstw, w związku z tym zawnioskował  

o przeprowadzenie akcji informacyjnej dotyczącej możliwości wskazania w zeznaniach 

podatkowych  zamiast miejsca zameldowania miejsca zamieszkania oraz Drugiego Urzędu 

Skarbowego w Opolu. 

 

20. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział o zaproszeniu na spotkanie do 

Marszałka Województwa Andrzeja Buły i stwierdził, że wszelką korespondencję Radni 

otrzymują na bieżąco na swoje nośniki. 

 

21. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na wszystkie złożone wnioski 

odpowiedzi zostały już udzielone. 

 

22. Wolne wnioski. 

 

Dyrektor Ośrodka Kultury Helena Wojtasik powiedziała, że to co zostało zobaczone podczas 

„Orkiestry” to dopiero przedsmak tego, co będzie w efekcie końcowym, ponieważ jeszcze   



w realizacji jest kurtyna sceny, rolety zewnętrzne, oświetlenie  oraz inne wyposażenie. 

Powiedziała o nowo powstającej grupie teatralnej oraz dużym zainteresowaniem takimi 

zajęciami. 

Radny Krzysztof Ptak powiedział o możliwości korzystania z aplikacji umożliwiających 

pomoc w segregacji odpadów. 

Sołtys Tułowic Małych Beata Nadybska poprosiła o wycięcie krzewów rosnących wzdłuż 

drogi do Tułowic Małych od Skarbiszowic, ponieważ to miejsce jest składowiskiem odpadów 

przez przejeżdżających, poprosiła o poprawę stanu drogi w stronę jej domu. 

Sołtys Goszczowic Andrzej Pochopień zapytał czy istnieje możliwość wykonania chodnika 

do stacji PKP w ramach programu FDS, bo ma wiedzę, że jego projekt jest już gotowy. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiadając Radnemu Mrozowi poinformował, że Gmina 

zamówiła spot reklamujący zostawianie podatku w miejscu zamieszkania, poinformował 

również, że droga z Tułowic Małych do Skarbiszowic jest drogą powiatową i że pismo w tej 

sprawie zostanie wysłane do zarządcy. Wspomniał o dużych potrzebach Gminy i problemach 

z odzyskaniem należnego podatku od największego płatnika, a co za tym idzie brakiem 

środków na przyśpieszenie planowanych remontów dróg. 

W odpowiedzi na pytanie Sołtysa Goszczowic poinformował, że w tym przypadku wymagany 

jest wkład własny na realizację projektu i zapewnił, że ten temat jest pilnowany. 

Dyrektor Ośrodka Kultury Helena Wojtasik powiedziała, że jesteśmy bogatą gminą wobec 

czego często w tych projektach jesteśmy pomijani, ale Gmina ciągle składa projekty. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o gotowej koncepcji przebudowy świetlicy  

w Szydłowie, potwierdzając, że wszystkie poprzednie elementy znalazły się w tej parterowej 

wersji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o mieszkańcach Bogdanie Kardaszu i  Jerzym 

Sobczaku, którzy promują Tułowice biorąc udział w pokonywaniu pieszym szlaków 

turystycznych w Polsce.  

Podał  termin następnego posiedzenia komisji i sesji w miesiącu lutym: 

24.02.2020 r. godz. 16:00 - wspólne posiedzenie Komisji, 

27.02.2020 r. godz. 16:00 - sesja. 

 

23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


